
protok611Nr VI.2024 

z VI Sesji Rady Gminy Siubice 


I 

odbytej w dniu iO wrzesnia 2024 r. 

Obrady VI Sesji Rady Gminy Slub>ice odbyly siy w godz. 11 59_13 51 oraz byly 
transmitowane na zywo VIi internecie. Obrady ~rowadzil przewodniczqcy Waldemar Stanczak. 
Stan Rady - IS os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

I. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gminy, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gminy 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosci, 
5. 	 sohysi wedlug zalqczonej listy obecnosci. 

Do pkt. 1 
Waldemar Stanczak - przewodniczqcy Rady otworzyl obrady VI sesj i Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie :i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
gosci oraz soltys6w. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
IS radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 	 I 
Przewodniczqcy poddal pod glosowanie porzqdek obrad dostarczony wraz 

z zaproszeniem na sesjy. Poinformowal, ze na wsp61nym posiedzeniu komisj i Rada doszla do 
ustalen by z proponowanego porzqdku obrad usunqc z punktu 7 podpunkt 6 i 7. Radni nie 
mieli zadnych uwag. 
Proponowany porzqdek obrad przed zmiadq: 
I. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjrlej W6jta Gminy za okres od 14 czerwca 2024 r. 

do 29 wrzeSnia 2024 r. I 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. I 
5. Przyjycie informacji 0 stanie realizacji i· dan oswiatowych w gminie w roku szkolnym 

2023/2024, w tym 0 wynikach egzamin 6smoklasisty, dzialan podejmowanych przez 

szkoly nakierowanych na ksztalcenie ucz i6w ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 

oraz nadzoru pedagogicznego sprawowan~go przez kuratora oswiaty. 
I 

6. 	 Wybory lawnik6w do orzekania w Sqdzie Okrygowym w Plocku na kadencjy 2024 

l~~2;~zedstawienie opinii Zespolu powola ego przez Rady Gminy Slubice, 0 zgloszonych 

kandydatach na lawnik6w, 

2) 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Regulaminu wyboru lawnik6w do orzekania w 

Sqdzie Okrygowym w Plocku na kade cjy 2024 - 2027. 

3) 	 Przeprowadzenie tajnego gtosowania, 

4) 	 Podjycie uchwaly w sprawie stwierdzenia wyboru lawnika do orzekania w Sqdzie
I 

Okrygowym w Plocku na kadencjy 2024 - 2027. 



7. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

1) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 

2) zbycie dzialek rolnych polozonych w obrybie Slubice gmina Slubice pow. Plocki 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 573/7, 573/8, 573/9, 573110, 573111, 573,12, 

573/13, 573114, 573115, 573116, 573117, 573118,573119, 573/20, 573/21, 573/22, 
573/23,573124, 573/25, 

3) 	 utworzenia swietlicy wiejskiej w miejscowosci Slubice oraz nadaniajej statutu i 

regulaminu. 

4) 	 zmiany Uchwaly Nr LX.348.2023 Rady Gminy Slubice z dnia 19 grudnia 2023 roku 

w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2024 rok, 

5) 	 ustalenia oplaty za scieki dowozone wozami asenizacyjnymi do gminnej Oczyszczalni 

Sciek6w w Slubicach, 

6) odwolania Skarbnika Gminy Slubice, 

7) powolania Skarbnika Gminy Slubice, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr ewid. 333/3 
w miejscowosci Slubice. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. 	 Przyjycie protokolu z III sesji Rady Gminy. 

10. Przyjycie protokolu z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

11. Przyjycie protokolu z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

12. Sprawy rMne. 

13. Zakonczenie obrad. 

W wyniku jawnego glosowania rada - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 

obrad po zmianie. Porzqdek obrad przedstawia siy nastypujqCo: 

Propooowaoy porz~dek obrad po przyj'(tych zmiaoach: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 14 czerwca 2024 r. 

do 29 wrzesnia 2024 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Przyjl(cie informacji 0 stanie realizacji zadan oswiatowych w gminie w roku szkolnym 

202312024, w tym 0 wynikach egzaminu 6smoklasisty, dzialan podejmowanych przez 
szkoly nakierowanych na ksztakenie uczni6w ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 
oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oswiaty. 

6. 	 Wybory lawnik6w do orzekania w Sqdzie Okrygowym w Plocku na kadencjl( 2024 

2027. 
I) Przedstawienie opinii Zespolu powolanego przez Radl( Gminy Slubice, 0 zgloszonych 

kandydatach na lawnik6w, 
2) Podjl(cie uchwaly w sprawie przyjl(cia Regulaminu wyboru lawnik6w do orzekania w 

Sqdzie Okrl(gowym w Plocku na kadencjl( 2024 - 2027. 

3) Przeprowadzenie tajnego glosowania, 
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4) 	 Podjycie uchwaly w sprawie stWierd! enia wyboru lawnika do orzekania w S~dzie 
Okrygowym w Plocku na kadencjy 20 4 - 2027. 

7. 	 Podjycie uchwal w sprawie: I 
1) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy ~lubice ~a rok 2?24,. . . 
2) zbycie dzialek rolnych polozonych r obryble Slublce gmlOa Slublce pow. Plockl 

oznaczonych numerami ewidencyjnyrni: 57317, 573/8, 573/9, 57311 0, 573111, 573,12, 

573113, 573/14, 573115 , 573116, 57~1I7, 573118,573119, 573/20, 573/21, 573/22, 

573/23, 573 /24, 573 /25, 
3) 	 utworzenia swietlicy wiejskiej w miejscowosci Slubice oraz nadania jej statutu i 

regulaminu. 
4) 	 zmiany Uchwaly Nr LX.348.2023 Rady Gminy Slubice z dnia 19 grudnia 2023 roku 

w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi~zywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Progra(l1u Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2024 ro~,. . I .... . . . 
5) 	 ustalenia oplaty za sClekl dowozone wbzaml aseOlzaCYJnyml do gmlnneJ OczyszczalOi 

Sciek6w w Slubicach, I 
6) 	 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki or ewid. 333/3 

w miejscowosci Slubice. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. 	 Przyjycie protokolu z III sesji Rady Gmin 

10. Przyjycie protokolu z IV nadzwyczajnej s Isji Rady Gminy . 

11. Przyjycie protokolu z V nadzwyczajnej sdji Rady Gminy . 

12. Sprawy rMne. 	 I 
13 . ZakOl1czenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 14 czerwca 

2024 r. do 29 wrzesnia 2024 r. (material w za: ~czeniu). 

Do pkt. 4 
Radna Malgorzata Cichosz poinformowala, ze w rowie przy drodze gminnej Gil leZy 

znak drogowy. Poprosila r6wniez 0 uzupelnidnie ubytk6w znajdujqcych sit( przy lampie obok 

drogi G34, przy tablicy soleckiej w miejscowosci Alfons6w, wjazd przy drodze gminnej G29 

przy samej figurce . Radna zapytala, czy bydzle r6wnana i czy byd~ uzupelniane ubytki przed 

zim~ na drodze gminnej G 1 O. Zapytala w6jta czy w przyszlym roku planuje remont 

przepust6w na drodze G9 i G24. 

Radna Katarzyna Dudkiewicz chciala zwr6cie uwagy na zapotrzebowanie naprawy 

nawierzchni w obrybie skrzyzowania na pier szym Piotrk6wku po lewej stronie obok figurki. 

Mieszkancy zglaszaj~ zwit(kszenie bezpieci enstwa w obrybie skrzyzowania nad walem

skrycaj~c obok sklepu kierujqc siy w strony Istarego walu. Dobrym rozwiqzaniem mogloby 

bye umieszczenie tam lusterka, gdyz widoczn se na tym skrzyzowaniu jest bardzo slaba. 

Radny Dariusz Wolinski poinformow:al po raz kolejny 0 niedomykaj~cej sit( tablicy 

informacyjnej w miejscowosci luliszew. Rad~y poprosil 0 remont dr6g w miejscowosci Sady. 

Radna Katarzyna Milczarek zapytala czy aktualny jest nadal projekt zrobienia 

oswietlenia kablowego w miejscowosci Lazi~ka, 0 kt6rym w6jt wspominal na poprzednich 
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sesjach. Radna w imieniu swolm jak i mieszkanc6w poprosila 0 uzupelnienie znak6w 

drogowych w miejscowosci Laziska. 

Radna Beata Zi61kowska poinformowala 0 ci~glym problemie z bobrami przy drodze 

w Swiniarach przy Most6wce. Zapytala, czy mozna byloby podj'J-c jakid kroki w tej sprawie. 

Radna Jadwiga Lewandowska poprosila 0 uzupelnienie nawierzchni przy dojezdzie na 

Stare Budy. 

Do pkt. 5 
Przewodnicz'J-cy Rady Gminy Waldemar Stanczak przeszedl do kolejnego punktu 

- przyjycia informacji 0 stanie realizacji zadan oswiatowych w gminie w roku szkolnym 

2023/2024, w tym 0 wynikach egzaminu 6smoklasisty, dzialan podejmowanych przez szkoly 

nakierowanych na kszta1cenie uczni6w ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi oraz 

nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oswiaty . Poinformowal, ze informacjy 

zostaly przeslane na skrzynki mailowe radnych w dniu 20 wrzdnia br. oraz byly szeroko 

przez Panie dyrektor om6wione na wsp61nym posiedzeniu. 

Pytan i uwag nle zgloszono. 

Informacje zosta1y przyjyte jednoglosnie i bez zastrzezen. 

Do pkt. 6. 
Przewodnicz'J-cy przeszedl do punktu 6 porz'J-dku obrad - Wybory lawnik6w do 

orzekania w S'J-dzie Okrygowym w Plocku na kadencjy 2024 - 2027 . 
Do pkt. 6.1 

Przewodnicz'J-cy Rady Gminy Waldemar Stanczak poprosil Przewodnicz~cego Zespo1u 
do spraw opiniowania kandydat6w na lawnik6w do S'J-du Okrygowego w Plocku 
o przedstawienie opinii Zespo1u powolanego przez Rady Gminy Slubice 0 zgloszonych 
kandydatach na 1awnik6w. 

Przewodnicz'J-ca Zespo1u Radna Sylwia G6recka odczyta1a opiniy Zespo1u 
o zgloszonych kandydatach na lawnik6w (material w za1'J-czeniu). 
Do pkt. 6.2 

Przewodnicz'J-cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie prZ)'JyCIa 
Regulaminu wyboru lawnik6w do orzekania w S'J-dzie Okrygowym w Plocku na kadencjy 
2024 -2027. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bra10 udzia1 15 radnych. 
Uchwa1a zostala przyjyta jednog1osnie. 
Uchwa1a w sprawie przyjycia Regulaminu wyboru 1awnik6w do orzekania w S'J-dzie 

Okrygowym w P10cku na kadencjy 2024 - 2027, wraz z imiennym rejestrem glosowan 
stanowi zal'J-cznik do protoko1u. 
Do pkt. 6.3 

Przewodnicz'J-cy Rady Gminy Waldemar Stanczak poinformowa1, iz w tym 

podpunkcie radni przyst'J-pi'J- do glosowania nad wyborem lawnika do orzekania w S,!dzie 

Okrygowym w P10cku na kadencjy 2024-2027. Zglosil siy jeden kandydat Pan Slawomir 

Januszewski. 
G1osowanie odbydzie siy za pomoc'J- urz'J-dzen elektronicznych. 

Przypomnia1, ze jest to glosowanie tajne, zwykl'J- wiykszosci'J- glos6w. Czlonek Rady 

Gminy ma prawo oddac jeden glos. 

Pytan i uwag nie zg10szono. 

W glosowaniu tajnym bra10 udzia1 15 radnych. 
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W wyniku tajnego glosowania kand dat na lawnika Slawomir Januszewski uzyskal 

15 glos6w "za" i zostal wybrany na lawnika 0 orzekania w SCj,dzie Okrygowym w Plocku na 

kadencjy 2024 - 2027. 

Do pkt. 6.4 
PrzewodniczCj,cy Rady Gminy Wa,demar Stanczak odczytal projekt uchwaly 

w sprawie stwierdzenia wyboru lawnika do orzekania w SCj,dzie Okrygowym w Plocku na 

kadencjy 2024- 2027. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnychL 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosniel 

Uchwala w sprawie stwierdzenia wyboru lawnika do orzekania w SCj,dzie Okrygowym 

w Plocku na kadencjy 2024- 2027, wraz z imi~nnym rejestrem glosowan stanowi zalCj,cznik do 

protokolu. 

Do pkt.7 Podjycie uchwal w sprawie: I 
Do pkt. 7.1 

PrzewodniczCj,cy Rady Gminy Walclemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gmiqy Slubice na rok 2024. 
IPytan i uwag nie zgloszono. 


W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 


Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
, 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly iBudzetowej Gminy Slubice na rok 2024, wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalCj,cznik do protokolu. 

Do pkt. 7.2 

PrzewodniczCj,cy Rady Gminy Wal emar Stanczak przedstawil projekt uchwaly
I 

w sprawie zbycia dzialek rolnych polozonycq w obrybie Slubice gmina Slubice pow. Plocki 

oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 57311, 573/8, 573/9, 573/10, 573/11, 573,12, 573/13, 
573/14, 573/15, 573116, 573117, 573118,57 j /19, 573/20, 573/21, 573/22, 573/23, 573/24, 
573/25. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie! 

Uchwala w sprawie zbycia dzialek tolnych polozonych w obrybie Slubice gmina 

Slubice pow. Plocki oznaczonych numerami ewidencyjnymi: 57317, 573 /8, 573/9, 573/10, 
573/11, 573,12, 573/13, 573114, 573115, 573/16, 573/17, 573118,573/19, 573/20, 573/21, 
573/22, 573/23, 573/24, 573/25, wraz z imiebnym rejestrem glosowan stanow i zalCj,cznik do 

protokolu. I 
IDo pkt. 7.3 

PrzewodniczCj,cy Rady Gminy Wal~emar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie utworzenia swietlicy wiejskiej w Imiejscowosci Slubice oraz nadania jej statutu 

i regulaminu. I 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
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Uchwala w sprawie utworzenia swietlicy wiejskiej w miejscowosci Slubice oraz 

nadania jej statutu i regulaminu, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do 

protokolu. 

Do pkt. 7.4 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Uchwaly Nr LX.348.2023 Rady Gminy Slubice z dnia 19 grudnia 2023 

roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Slubice na 
2024 rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Nr LX.348 .2023 Rady Gminy Slubice z dnia 19 

grudnia 2023 roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 

Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2024 rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 7.5 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie ustalenia oplaty za scieki dowozone wozami asenizacyjnymi do Oczyszczalni 
Sciek6w w Slubicach. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta 14 glosami "za" oraz 1 glos "wstrzymujy siy" 
Uchwala w sprawie ustalenia oplaty za scieki dowozone wozami asenizacyjnymi do 

Oczyszczalni Sciek6w w Slubicach, \vraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik 
do protokolu. 

W6jt dodal, iz oplata za wyw6z nieczystosci do oczyszczalni sciek6w zostala ustalona 

przez Wody Polskie. Podwyzka dotyczy wlasnie wywozu tych nieczystosci. Byla tez 

ustalona stawka, za wody kt6ra jest trochy mniejsza niz dotychczas, natomiast wzrosly scieki 

o okolo 2 Zf. Gmina Slubice zaproponowala inne stawi za wody i scieki , jednak Wody Polskie 

siy nie zgodzily. 
Do pkt. 7.6 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak odstqpil od odczytania projekt 
uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzcnncgo dla dzialki nr ewid. 
333/3 w miejscowosci Slubice, gdyz jest bardzo obszerny. Projekt zostal szeroko om6wiony 
przez Paniq Alicjy Pejta - Jaworskq -urbanistky na posiedzeniu komisji. Przewodniczqcy 
odczytal jedynie uzasadnienie do projektu uchwaly. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki 

nr ewid. 333/3 w miejscowosci Stubice, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 8 
W6jt udziehf odpowiedzi na zapytania i interpelacjy radnych. 
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W6jt na wstypie poprosil by wszelkie uwagi dotycz~ce infrastruktury drogowej 

zglaszac na biez~co, nie tylko podczas sesji, ulatwi to szybk~ interwencjy i prace drogowe. 

W6jt powiedzial, ze drogi asfaltowe na terenlie gminy Slubice s~ w dobrym stanie. Na pewno 

byd~ jeszcze w tym roku podjyte kroki do do naprawy drogi na Przyborowie na tzw. 

"Strudze" gdzie zapadl siy p~zepllst powo~uj~cy niebe~pieczenst~o na .drod~e. Pozo~tal~ 
zgloszone przez radnych ubytkl na drogach 1~faltowych nIe zagrazaH bezpleczenstwu ani tez 

nie zmniejszaj~ zbytnio komfortu uzytkowania tych dr6g. Na biez~c~ byd~ tez r6wnane drogi 

gruntowe. W6jt poinformowal, ze remonty p ,zepust6w min. na pierwszym Piotrk6wku jak juz 

wspominal na wczeSniejszej sesji byd~ w miary mozliwosci naprawiane. Na razie staramy siy 

chociaz naprawie je dorainie. Przepusty 'YYmagaj~ gruntownej naprawy, czyli wyciycia 

kawalka drogi asfaltowej, wstawienia nowf go przepustu oraz uzupelnienia drogi nowym 

asfaltem. W6jt dodal, ze wszystkie informacje dotycz~ce dr6g przyjmuje i oczywiscie zadnej 

~ie lekce~:azy, sam. osobis~ie je .we:~kllje l i j~sli kt6r:~ drogi. wy~agaj~ natychmiastow~j 
mterwencJI s~ w plerwszeJ koleJnoscl naprawlane. WOJt powledzIal, ze droga w obryble 

skrzyzowania na pierwszym Piotrk6wku po Ilewej stronie obok figurki to droga powiatowa, 

jednak w miary mozliwosci pracownicy gosJodarczy zbior~ tam usypane przez mieszkanc6w 

prowizoryczne utwardzenie a wtedy woda, k ;6ra zbiera siy w tym obrybie na biez~co splynie. 

Na skrzyzowaniu przy wale jest postawiona I ~mpa solarna oraz zakupiony zostal uskok, kt6ry 

w najblizszym czasie zostanie tam zamoniowany. Po wycince zakrzaczen przy drogach 

zaczn~ siy prace z uzupelnianiami znak6w dr , gowych, gdyz faktycznie duzo czysc z nich jest 

dewastowana. W6jt poinformowal, ze jesli chodzi 0 tab lice soleckie to jak tylko byd~ 

fundusze zostan~ one zakupione. W kazdyrJ solectwie powinna bye v,rymieniona tablica na 

now~. Remont i odnawianie starych tablic Inie maj~ najmniejszego sensu, gdyz ich stan 

wymaga ewidentnie wymiany na nowe. W6jt ,powiedzial, ze umowa dotycz~,ca oswietlenia na 

Laziskach zostala podpisana. W kwestii o~wietlenia po slupach to doswietlone juz jest 

skrzyzowanie przy przystanku i trochy wcze 'niej oraz zjazd przy figurce. Z koncem tamtego 

tygodnia na Laziskach g6rnych zostaly zamontowane lampy solarne. W tym roku na pewno 

nie bydzie mozliwosci podpisania kolejnej urhowy na oswietlenie kablowe nast~pi to pewnie 

w nastypnym roku. W6jt powiedzial, ze dzih uje za wszystkie uwagi co do umiejscawiania 

lamp solarnych na terenie Gminy Slubice. W$zystkie uwagi s~ analizowane. Dadal, ze przede 

wszystkim lampy solarne stawiane s~ przy Iskrzyzowaniach, na lukach oraz w miejscach, 

gdzie nie mozna doswietlie drogi lini~ kablow~ po slupach. Nie dlugo pojawi siy kolejny 

projekt dotycz~cy lamp solarnych do kt6rdgo na pewno przyst~pimy. Z wczeSniejszych 

dw6ch projekt6w l~cznie postawionych jest nl terenie gminy okolo 61 lamp solarnych. 

W6jt serdecznie podziykowal pani~1 z kola Gospadyn Wiejskich za wykonanie 

piyknego wienca dozynkowego, za przyg9towane stoisko z potrawami oraz wsp6lne 

uczestnictwo w Do:zynkach Powiatu Plockie,go. W6jt zlo:zyl tez podziykowania wszystkim 

mieszkancom kt6rzy wsparli zbi6rky dla po~'odzian zorganizowan~ przez Gminy Slubice. 

Podziykowania skierowal tez dla wszystkich Iszk6l, Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej 

w Slubicach oraz dla Druh6w Ochotniczej str~:zy Pozarnej za zebrane dary dla powodzian. 

W6jt poinformowal, ze ze spraw 8iez~cych pracownicy gospodarczy przycinaj~ 
pobocza i zakrzaczenia w miejscowosciac I Wi~czemin i Swiniary. Wykaszanie potrwa 

jeszcze kilka dni. W6jt powiedzial, ze udale siy utwardzic destruktem odcinek 1000 m drogi 

na ulicy Polnej, kt6ra do tej pory byla w naJgorszym stanie na terenie calej gminy. 
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Poprawiona zostaia r6wniez droga kieruj,!c siy w strony miejscowosci 1amno skrycajqc przy 

krzyzu w lew'! strony . Droga ta zostala utwardzona r6wniez destruktem. Czysciowo zostaly 

utwardzone takZe drogi na Wi,!czeminie i Sadach. 

Radna Malgorzata Cichosz zapytala W6jta czy skrzynka radiatyczna od stacji musi 

bye ci,!gle otwarta, gdyz radna stara siy j,! codziennie zamykae. 

W6jt odpowiedzial, ze ktos z mieszkanc6w pewnie za bardzo pociqgn,!1 i wyrwal te 

drzwi . Trzeba tam podjechae i specjalnym kluczykiem jeszcze razj,! zamkn,!e. 

Do pkt. 9 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z III sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drog,! elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!dz uwag. 

W glosowani u bralo udzial 15 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z III sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 
zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 10 

Przewodnicz,!cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z IV nadzwyczajnej seSJl 

Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drog,! elektroniczn'l-. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!dZ uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowan stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 11 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z V nadzwyczajnej seSJl 

Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drog'l- elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z V nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem 

glosowan stanowi zal'l-cznik do protokolu. 

Do pkt. 12 
W6jt poruszyl sprawy dotycz,!c,! bezpieczenstwa na terenie Gminy Slubice. Poprosil 

by mieszkancy gminy w przypadkach dotycz'!cych pojawienia siy na posesjach szerszeni czy 
tez os nie dzwonili na numer 112 a bezposrednio zglaszali takie problemy naszej jednostce 
strazy pozarnej. Pojawienie siy owad6w na posesjach mieszkanc6w nie jest bardzo naglym 
niebezpieczenstwem. 1ak wiadomo te owady najlepiej usuwac wieczorem. Nie ma potrzeby 
dzwonienia na nr 112, gdy sytuacja nie stwarza zagrozenia dla zycia, zdrowia, srodowiska 

i mienia. W6jt dodal, ze Ochotnicza Straz Pozarna oraz samorz'!d nie rna obowi'lzku 
dysponowania wyjazdami do takich zdarzen. Oczywiscie nasza straz pomaga i usuwa te 
owady, gdyz czuje siy w obowi,!zku pomagac mieszkancom gminy . Innym sposobem na 
pozbycie siy z posesji np. szerszeni jest wynajycie firmy trudni'l-cej siy w usuwaniu tych 
owad6w. W6jt poprosil 0 nienaduzywanie nieuzasadnionych wezwan straZY pozarnej , gdyz 

bydzie to grozilo mandatem dla takiego mieszkanca. 
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Soltys Ryszard Zi6lkowski podziykol,al za postawione lampy solarne w miejscowosci 

Swiniary. ~oprosi~ 0 postawienie w miary ~PZliWOSCi jeszcze je.dnej przy przysta.nku. Zglos~l 
zakrzaczeme drogl do wyrwy. Soltys zglosd!, ze kolo pan a B. blega bezdomny pies. Poprosll 

o przyciycie zakrzaczen na pograniczu drogi IRybaki - Swiniary dokladnie drogi do sluzy kolo 

domu Pani M. 

W6jt odpowiedzial, ze jesli chodzi 0 przycinky dr6g to pracownicy Sq w trakcie 

usuwania zakrzaczen. Aktualnie trwajq pr:zjycinki na Wiqczeminie. W razie ewentualnych 

dodatkowych poprawek bydziemy to 'wYkdnywac po usuniyciu wszystkich zakrzaczen na 

ustalonej trasie. Temat psa r6wniJz zostanie przenalizowany. Podjedziemy 
I 

i zobaczymy jak tam sytuacja wyglqda. RozwaZymy takZe temat lampy solamej w tym 

miejscu kolo przystanku, gdyz faktycznie tam by siy naprawdy przydala. 

Soltys Krystyna Wawrzynczak zglo!sila, ze na ulicy 10 kwietnia kolo posesji Pani 

K. ?j~st I.as ~osnowy ~t~ry pod~.zas wiatru Istwarz~ dla jej d~mu o~az dla trakcji elektrycznej 
znaJdujqceJ Sly przy JeJ posesJI spore z~grozeme. Zgloslla tez problem z zamulonym 

przepustem na skrzyzowaniu drogi Sannicki tbj i Plockiej przy krzyzu. 

W6jt odpowiedzial, ze jesli chodzi ten las so snowy to jest on na posesji prywatnej 

i w takiej sytuacji gmina nie moze siy ang~zowac w tq sprawy. Najlepszym rozwiqzaniem 

byla by rozmowa z wlascicielem 0 wy inky tego lasu. W6jt powiedzial, ze problem 

z przepustem na drodze wojew6dzkiej i po iatowej, gmina postara siy zglosic do Zarzqdu 
· IDrog. , 

Soltys Stanislawa Ogrzebacz popr sila 0 wyslanie zgloszenia do Zarzqdu Dr6g 

Wojew6dzkich z prosbq 0 interwencjy i napnawy ubytku na drodze wojew6dzkiej przy skrycie 

w prawo jadqc od Slubic, gdyz rowerzysci si~ skarzq. 

W6jt odpowiedzial, ze tam jest drog!a asfaltowa i rowerzysci powinni jezdzic po niej 

a nie poboczami, ale oczywiscie zglosi prze~azanq informacjy do Zarzqdu Dr6g. 

Soltys Stanislawa Ogrzebacz za~ytala r6wniez 0 zglaszane wczesniej progi 

zwalniajqce. I 
W6jt odpowiedzial, ze przepisy ruc u drogowego nie pozwalajq na postawienie tych 

prog6w we wskazanym przez soltys miejscu , 

Soltys Wojciech Wozniak zgldsil zapotrzebowanie na lu terko drogowe 

w miejscowosci Zyck Nowy naprzeciwko I mentarza niemieckiego tam stoi lampa solama. 

Jest to niewqtpliwie niebezpieczne miejsce. 

W6jt odpowiedzial, ze faktycznie w tym miejscu przydaloby siy lusterko drogowe 

tylko Sq wqtpliwosci czy dIu go na tym miejcu ono postoi. Znaki za zakrytem kolo cmentarza 

niemieckiego Sq zdewastowane. Spr6bujemy zamontowac to lusterko na lampie solamej. 

Zakrzaczenia byly podcinane w ostatnim czi Sie. 

. Soltys Miroslawa Marcinkowska . apytala, cz~ bylaby taka mozl iwosc montazu 

taklego lusterka drogowego na skrzyzowam kolo posesJI soltysa. 

W6jt odpowiedzial, ze widocznosc jest tam dobra. Skupimy siy na zmianie organizacji 

ruchu i postawieniu na tym skrzyzowaniu z~aku STOP. 

Radna Teresa Sitkiewicz dopowiedz ala do wypowiedzi soltys Stanislawy Ogrzebacz, 

ze to skrzyzowanie z drogi wojew6dzkiej ona jako radna i soltys muszq zglaszac, gdyz 

mieszkancy zglaszajq ten problem do nich. iRadna podziykowala w imieniu mieszkanc6w za 
I 

. zrobione oswietlenie "nad lqkami". Podziykowala w imieniu swoim jak i pani B. takZe za 
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znakomicie zrobionq drogy od Jamna w strony posesji pani B. Zapytala, czy bydzie robione 

takZe oswietlenie na drodze wojew6dzkiej od bylego sohysa. Radna podziykowala tez za 

wyciycie zakrzaczen na solectwie Jamno. 

W6jt odpowiedzial, ze w nastypnym roku bydzie siy przymierzal do podpisania 

umo\vy na zrobienie oswietlenia kablowego po istniejqcych slupach. 

Radny Robert Bedyk podziykowal za usuniycie zakrzaczen na poboczach. Poprosil 

o uzupelnienie znak6w drogowych oraz zglosil zly stan poboczy od Wymysla w strony 
Slubic. 

W6jt odpowiedzial, ze postaramy siy wystqpic z pismem do Zarzqdcy Dr6g z prosbq 
o podsypanie tych poboczy. W kwestii znak6w, w6jt powtarzal juz kilka razy, ze jak tylko 

bydzie trochy wiycej czasu i srodki finansowe to znaki bydq uzupelniane. 

Radna Katarzyna Dutkiewicz zglosila zapotrzebowanie na wyr6wnanie drogi gminnej 

na Piotrk6wkll - prawa strona podlasia. 

W6jt odpowiedzial, ze przyjmuje do wiadomosci zgloszenie. 
Radna Malgorzata Cichosz powiedziala, ze zgtasza problemy na drodze G 1 0 bardzo 

czysto i r6wniez nie Sq to jej widzimisiy a zglaszane uwagi od mieszkanc6w. Poprzedny radny 

tez wiele razy zglaszal ta drogy . Radna bardzo prosi chociaz 0 kr6tkq informacjy dla 

mieszkanc6w, czy uda siy na tej drodze cokolwiek zrobic. 

W6jt dodal, ze temat drogi G 10 jest wiele razy analizowany . Temat jest bardzo 

zlozony i trudny . 

Do pkt.13 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad VI Sesji Rady Gminy 

w dniu 30 wrzesnia 2024 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i sohysom 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesjy drogq elektronicznq, 

po czym je zamknqt 

Przewodniczqcy Rady Gminy 
P~~ l;;t~
Katarzyna Cia ek Waldemar Stanczak 

przewodnicza..cy Ra~y Gminy 
~~~ 
~ar Stanczak 
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